



Date: 29 July 2024
Ref: AFS/DFM/RAA-17/2024

H.E Dr. Maryam Butti Al Suwaidi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi – United Arab Emirates

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

التاريخ: 29 يوليو 2024
المرجع: AFS/DFM/RAA-17/2024

الموقرة
الرئيسة التنفيذية
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة
السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Results of the Board of Directors meeting of
Al Ansari Financial Services PJSC (the "Company")**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة الأنصاري للخدمات
المالية ش.م.ع ("الشركة")**

Further to our letter dated 24 July 2024, notifying your good selves of the Board of Directors meeting of the Company, this is to bring to your kind attention that the Company's Board of Directors (the "Board") held its meeting on Monday, 29 July 2024 at 4:00 pm.

بالإشارة الى كتابنا المؤرخ 24 يوليو 2024، والذي تم اخطار سعادتكم فيه بموعد اجتماع مجلس إدارة الشركة، نود أن نحيط سعادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة اجتمع يوم الإثنين الموافق 29 يوليو 2024 في تمام الساعة الرابعة بعد الظهر.

After careful discussions and consideration, the Board approved the following:

بعد المناقشة والدراسة بعناية تمت الموافقة على ما يلي:

- 1- The acquisition and purchase of 100% (one hundred per cent) of the entire issued share capital of BFC Group Holdings W.L.L., a limited liability company duly incorporated in the Kingdom of Bahrain (the "Target Company"), leading to the Company's direct and indirect ownership of the whole share capital of 100% (one hundred percent) of the Target Company and each of the Target Company's subsidiaries mainly in Kingdom of Bahrain, State of Kuwait and India (the "Transaction") subject to the satisfaction of the conditions precedent for the Transaction completion as well as obtaining the required legal and regulatory approvals in the respective countries, in addition to the completion of transferring the shares of the Target Company into the name of the Company before all the relevant departments and authorities.

1. الاستحواذ على وشراء 100% (مائة بالمائة) من إجمالي رأس المال المصدر لشركة بي إف سي جروب هولدنجز.ذ.م.م. (BFC Group Holdings W.L.L.)، شركة ذات مسؤولية محدودة تأسست في مملكة البحرين ("الشركة المستهدفة")، بحيث تمتلك الشركة بشكل مباشر وغير مباشر كامل رأس مال الشركة المستهدفة بنسبة 100% (مائة بالمائة) ولكافة الشركات التابعة لها، تحديداً في مملكة البحرين ودولة الكويت والهند ("الصفقة")، شريطة استيفاء كافة الشروط والمتطلبات المسبقة لإتمام الصفقة وكذلك الحصول على الموافقات القانونية والتنظيمية المطلوبة في البلدان المعنية بالإضافة إلى إتمام عملية نقل أسهم "الشركة المستهدفة" إلى "الشركة" أمام جميع الجهات والسلطات المعنية.

- 2- Approve the Transaction as well as approving the terms of, and the entry into, signing and execution by the Company of the share purchase agreement and all documents relating to the Transaction.

2. الموافقة على الصفقة وعلى شروط وإبرام وتوقيع وتنفيذ الشركة لاتفاقية شراء الأسهم وجميع المستندات المتعلقة بالصفقة.

Sincerely,

مع أطيب التحيات،

راشد علي الأنصاري
الرئيس التنفيذي
Rashed A. Al Ansari
Chief Executive Officer

